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L'Ajuntament continuarà reclamant al nou govern la integració a la zona 1 dels FGC

L'equip de govern espera que la integració de Sant Cugat a la
zona 1 del sistema tarifari dels Ferrocarrils de la Generalitat
(FGC) esdevingui una realitat amb el nou govern. L'alcalde i
diputat, Lluís Recoder, ha avançat que el consistori reiterarà
aquesta petició amb la convicció que tard o d'hora serà una
realitat.

Així s'ha expressat l'alcalde, Lluís Recoder, sobre una mesura que considera és un guany important per a la
ciutat.

Lluís Recoder: Això ho aconseguirem i persistirem perquè això sigui possible. Des de l'Ajuntament
insistirem per una integració que seria un guany.

CiU ha reclamat en diverses ocasions que s'incloguin a la zona 1 del sistema tarifari totes les ciutats que
formaran part de la nova Àrea Metropolitana de Barcelona, entre elles, Sant Cugat.

El preu mitjà del transport públic, que inclou els títols integrats i els títols propis dels operadors,
s'incrementarà gairebé un 3% de mitjana a partir de l'any vinent, segons ha acordat  l'Autoritat del Transport
Metropolità (ATM).

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/58102.html
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